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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:602 Användning av Försvarsmaktens resurser mot kriminella 
gäng

Den 17 januari förmedlades via flera mediekanaler nyheten om att statsminister 
Stefan Löfven (S) säger att regeringen är beredd att sätta in militären mot 
kriminella gäng. Det understryks att det inte är en ”förstahandslösning” men 
om polisen och de rättsvårdande myndigheterna bedöms inte kunna hantera 
sina uppgifter ”så kommer vi att fortsätta”, enligt statsministern.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson: 

Pågår det någon konkret planering från regeringens sida om hur 
Försvarsmakten och dess resurser kan sättas in mot kriminella gäng i likhet 
med statsminister Stefan Löfvens uttalande den 17 januari?

………………………………………

Hans Wallmark (M)

Överlämnas enligt uppdrag
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